
Protokoll vid årsmöte med Laholms Bridgeklubb 2008 09 01 
 
 

1. Vice ordförande hälsade välkommen och förklarade det 67:e årsmötet öppnat. 
2. Till ordförande för mötet valdes Kent Nordenberg. 
3. Till sekreterare för mötet valdes Ulla Skärberg. 
4. Till justeringsmän att, jämte ordförande, justera protokollet valdes Stefan Johnsson och 

Solveig Svensson. 
5. Mötets utlysande godkändes. 
6. Dagordningen fastställdes och godkändes. 
7. Verksamhetsberättelsen genomgicks och godkändes. Kassören redogjorde för ett minus 

för året på 27 918 kronor. Revisionsberättelsen upplästes och lades med övriga 
berättelser till handlingarna. 

8. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året. 
9. Till ordförande för det kommande året valdes Lars Hed. 
10. Ulla Skärberg och Roland Svensson avböjde omval. Till styrelseledamöter för två år 

omvaldes Lars Andersson och Christer Nilsson samt nyvaldes Gunilla Johansson. Till 
suppleanter för ett år omvaldes Maria Ohlsson samt nyvaldes Eva Lena Glimne. 

11. Till revisorer för ett år omvaldes Stefan Johnsson och Gunno Nilsson. Till 
revisorssuppleant för ett år omvaldes Susanne Hansson. 

12. Till valberedning för ett år omvaldes Lars-Göran Göransson, Göran Johansson samt 
Sven-Åke Johnsson. Sammankallande är Lars-Göran Göransson. 

13. Tävlingskommitténs ordförande Gunilla Johansson redogjorde för det kommande 
spelprogrammet. Nytt är KM Damer och att Hasslövsmästaren kommer att återgå till 
sin ursprungsform. 

14. Budget för 2008/2009 godkändes. 
15. Inga motioner var inkomna. 
16. Övriga frågor: 

Bo Ingmarsson föreslog egen lokal och orienterade om att postens lokaler blir lediga. 
Ärendet lämnades till styrelsen för utredning. 
Anders Bengtsson gjorde sig till tolk för övriga stödmedlemmar och berömde klubben 
för dess goda arbete. 
Tommy Johansson föreslog att tävlingsresultatet skall visas kontinuerligt på storbild 
var kväll, åtminstone efter pausen. 
Ordförande överlämnade mästarmuggar till vinnare i KM par Maria Ohlsson och 
Tommy Johansson samt vinnare i KM mixed Ulla Skärberg och Jan Skärberg. 

17. Ordförande tackade för visat  intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Ulla Skärberg   ordf. Kent Nordenberg 
 
Justeras 
 
 
Stefan Johnsson   Solveig Svensson 

 


